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Interpellatie over de bosgroepen (Walter Bollen, N-VA) 
 
De heer Walter Bollen: 
Dit is zeker een onderwerp dat u interesseert, gedeputeerde Vandenhove.  Dat heb ik begrepen uit de voorbije 
tussenkomsten.  Het gaat over bossen en dergelijke. 
 
Van 11 tot 18 oktober was er de Week van het bos.  Eén van de belangrijke spelers, die hebt u ook vermeld in 
uw communicatie, is de bosgroep.  In 2014, dat is bekend, heeft de Vlaamse Regering beslist om die 
bevoegdheid over te hevelen naar de provincies.  Het is ook zo dat door de afschaffing van het Provinciefonds 
die financiering helemaal onzeker is.  Ik begrijp dat daar ook enige frustratie bij is. 
 
De Limburgse bosgroep is een belangrijke leverancier voor twee Limburgse bedrijven.  Met werkgelegenheid in 
het achterhoofd is het toch wel belangrijk dat we dit in het oog houden. 
 
De N-VA-fractie is helemaal overtuigd van het nut van deze bosgroepen.  
 
In juli 2014 heeft de provincie Antwerpen, uw collega gedeputeerde Röttger, een heel positief communiqué 
uitgestuurd om te zeggen dat ze die bevoegdheden krijgen.  Hij vermeldt er niet bij dat er geen centen bij 
meekomen.  Hij zegt wel dat ze die bevoegdheid ten volle gaan opnemen en dat ze dat zien als een extra 
uitdaging. 
 
Tot op heden heb ik van de provincie Limburg alleen maar de alarmklok horen luiden over het feit dat de 
financiën er niet bijkwamen.  Voor de financiering na 2017 hebben we nog geen voorstellen gehoord.  Misschien 
komen die in de novemberzittingen.  Zolang wou ik niet wachten, want ik vind het toch wel een heel belangrijk 
item.  Daarom wil ik drie vragen stellen. 
 
Is de deputatie overtuigd van het nut van de bosgroepen?  Dat is natuurlijk naar financiering toe. 
 
Gaat de deputatie deze bevoegdheid in haar volheid opnemen? 
 
Zijn er reeds voorstellen gedaan om de nodige budgetten vrij te maken voor de bevoegdheid van de 
bosgroepen?  Dat is dan vooral na 2017. 
 
Dhr. Ludwig Vandenhove: 
Collega, bedankt voor de vragen.  Ik heb u in verleden daar al heel wat gegevens over bezorgd.  Als u 
bijkomende gegevens hebt, buiten de cijfers die al bezorgd zijn… 
 
Is de deputatie overtuigd van het nut van de bosgroepen?  Daar zijn we zeker en vast van overtuigd.  Dat is ook 
de reden waarom er –dat is de verdienste van mijn voorganger Frank- vijf bosgroepen zijn, één per regio.  Op die 
manier hebben we maximaal gebruik gemaakt van de Vlaamse subsidies.  Wij zijn daar zeker en vast van 
overtuigd.  Ik heb hier een aantal cijfers.  Ik bezorg u het antwoord met cijfers dat ze klaargemaakt hebben 
alhoewel u er daar al een aantal van hebt. 
 
Ik denk inderdaad dat de bossen voor Limburg heel belangrijk zijn, ook als economische factor.  Maar het 
gegeven is, en dat heeft niks met Limburg te maken want dat is een Vlaams gegeven, dat misschien de 
economische factor van de bosbouw in Vlaanderen tot nu toe te weinig uitgespeeld is.  Alhoewel, naar de 
toekomst toe ook met alle mogelijke alternatieve vormen van verwarmen, van energie, enz., zitten er zeker en 
vast een aantal mogelijkheden in. 
 
Wij zijn daar dus zeker en vast van overtuigd.  Wij zoeken ook naar oplossingen.  Het gaat uiteindelijk over 14 
fulltime mensen die daar op dit moment tewerkgesteld zijn.  Het is zeker niet zo dat we alleen maar 
paniekberichten de wereld ingestuurd hebben, integendeel.  Ik denk dat ik de laatste maanden twee of drie keer 
met de personeelsleden rond de tafel gezeten heb.  Ook om te kijken hoe we kunnen proberen om, als we in 
financiële problemen zouden komen, naar alternatieve mogelijkheden van financiering zoeken.  Ik komt daar 
direct nog even op terug. 
 
Gaat de deputatie haar bevoegdheid in zijn volheid opnemen?  Ja, dat gaan we zeker doen.  Dat heb ik ook 
persoonlijk toegezegd aan de mensen van de bosgroepen in de gesprekken die ze met mij gevoerd hebben.  
Alles zal natuurlijk afhangen –dat is het verschil met de verklaringen van mijn collega van Antwerpen- van de 
middelen die we nog gaan krijgen.  Op dat ogenblik was het nog niet zo dat het Provinciefonds weg was.  
Ondertussen is dat wel weg.  Maar goed, we gaan daar hier geen debat over voeren. 
 
In principe gaan wij effectief die bevoegdheid blijven opnemen.  Dat is grondgebonden.  Alles zal afhangen van 
de middelen die we nog gaan krijgen van de hogere overheid.  Ik moet zelfs zeggen dat de mensen van de 
bosgroepen, er zitten er een paar boven in de tribune, zelf het initiatief genomen hebben om met ANB contact te 



nemen om te kijken hoe er maximaal samengewerkt kan worden onder andere naar de gemeenten toe.  Voor de 
gemeenten is dat ook weer een dubbele slag.  Enerzijds de bosgroepen.  We zijn het erover eens dat daar hoe 
dan ook minder financiële middelen naartoe gaan.  Maar twee, gezien de herschikkingen binnen ANB, die 
eigenlijk ook neerkomen op bezuinigingen, dat ook de gemeentelijke bossen effectief in de problemen komen.  
We gaan nu proberen een project op te zetten met ANB om te trachten de gemeenten zo goed mogelijk te 
ondersteunen.  Maar goed, we gaan daar op de ene of andere manier ook financiering voor moeten zoeken.  
Daar wordt zeker en vast aan gewerkt. 
 
Zijn er voorstellen om de nodige budgetten vrij te maken voor de bevoegdheden van de bosgroepen?  Ik ga u 
die cijfers schriftelijk laten bezorgen.  Daarin is inderdaad allemaal voorzien. 
 
Ik wil trouwens van de gelegenheid gebruik maken.  Ik heb voor de vzw’s die rond de provincie hangen allemaal 
eenvormige, zij het beperkte, jaarverslagen laten maken die allemaal bij jullie op de tafel liggen.  Daar zitten 
onder andere ook de bosgroepen in.  Wij hebben echt de bedoeling om daar de nodige middelen voor vrij te 
maken.  Ik zou zeggen, ik heb dat ook in het laatste tijdschrift geschreven, ik heb dat ook vrijdag nog gezegd op 
de vergadering met alle bosgroepen, dat alle suggesties welkom zijn.  Ik hoop dat we naar Vlaanderen toe 
samen, over de partijgrenzen heen, ervoor kunnen zorgen dat we de bosgroepen in Limburg, die na Luxemburg 
en België en in Vlaanderen het meeste bossen hebben, effectief kunnen vrijwaren. 
 
Ik zou voorstellen dat het antwoord dat klaargemaakt is en waar de cijfers instaan, bezorgd worden aan mijnheer 
Bollen. 
 
De heer Walter Bollen: 
Dank u wel, gedeputeerde, voor het zeer positieve antwoord.  Ik ben blij met het antwoord.  Ik kijk dan ook 
hoopvol uit naar de toekomst. 
 
 


